



DFO Procurement Services / Services des acquisitions MPO  
Fredericton Office / bureau de Fredericton  
301 Bishop Drive / 301 Promenade Bishop  
Fredericton (N-B) E3C 2M6

30004325

April 11, 2024 / 11 avril 2024

**Subject/ Object: REQUEST FOR STANDING OFFER / DEMANDE D'OFFRE A COMMANDE 30004325 - Coastal imaging, habitat classification, shoreline assessment in Canada. / Imagerie côtière, classification des habitats et évaluation des rives au Canada.**

**ADDENDUM #001 / ADDENDA N° 002**

Further to the above-mentioned Request for Standing Offer, this Addendum (#002) is hereby issued.

Pour faire suite à la demande d'offre à commandes susmentionnée, le présent addenda N° 002 est émis.

**ENGLISH : QUESTIONS AND ANSWERS**

**Question #3.**

Is the helicopter time should be included to the All-inclusive rate per km on p. 42 ?

**Answer #3**

Yes, it should be included.

**Question #4.**

Are the territories of Yukon, N.W.T. and Nunavut should be included to the survey plan?

**Answer #4**

As per Article 1.2.2 of PART 1, General Information and Article 7.4.3 of PART 7- A, Standing Offer, any requirement for deliveries to locations within CLCAs areas within Yukon, Northwest Territories, Nunavut, Quebec, or Labrador will have to be treated as a separate procurement, outside of the resulting standing offer.

**Question #5.**

Is there an opportunity to extend the submission deadline to April 26th ?

**Answer #5**

We would be ok to extend the deadline for an additional 2 business days

**ENGLISH RFSO**

Addendum No 002 is issued to make the following changes to the RFSO:

1. Extend Solicitation Period

---

**1. DELETE: Page 1- Solicitation Closes**

**Solicitation Closes / L'invitation prend fin**

At /à : 14 :00 AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normal de l'Atlantique)  
On / le : April 12th, 2024

**INSERT : Page 1- Solicitation Closes**

**Solicitation Closes / L'invitation prend fin**

At /à : 14 :00 AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normal de l'Atlantique)  
On / le : April 16th, 2024

---

**FRANÇAIS : QUESTIONS ET REPONSES**

**Question #3.**

Le temps d'utilisation de l'hélicoptère doit-il être inclus dans le tarif forfaitaire par km de la page 44 ?

**Réponse #3**

Oui, il doit être inclus.

**Question #4.**

Les territoires du Yukon, des T.N.-O. et du Nunavut doivent-ils être inclus dans le plan d'enquête ?

**Réponse #4**

Conformément à l'article 1.2.2 de la PARTIE 1, Renseignements généraux, et à l'article 7.4.3 de la PARTIE 7-A, Offre à commandes, tout besoin de livraison à des endroits situés dans les régions des ERTG au Yukon, dans les Territoires du Nord-Ouest, au Nunavut, au Québec ou au Labrador devra être traité comme un marché distinct, en dehors de l'offre à commandes qui en découle.

**Question #5.**

Est-il possible de repousser la date limite de soumission au 26 avril ?

**Réponse #5**

Nous serions d'accord pour prolonger le délai de deux jours ouvrables supplémentaires.

**DOC FRANÇAIS**

L'addenda n° 002 est publié pour apporter les modifications suivantes à la DOC :

1. Prolonger la période de sollicitation

---

**1. SUPPRIMER : Page 1- L'invitation prend fin**

**Solicitation Closes / L'invitation prend fin**

At /à : 14 :00 AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normal de l'Atlantique)  
On / le : 12 avril 2024

**INSERT : Page 1- L'invitation prend fin**

**Solicitation Closes / L'invitation prend fin**

At /à : 14 :00 AST (Atlantic Standard Time) / HNA (Heure Normal de l'Atlantique)  
On / le : 16 avril 2024

---

**This Addendum shall form part of the above-mentioned RFSO. All other terms and conditions of the said mentioned RFSO shall remain unchanged and in force./ Cette addenda fera partie de la DOC mentionné ci-haut. Tout autre termes et conditions de cette DOC demeurent inchangé et en vigueur.**